
Zápis ze schůze OVK Dubské skály konané dne 22.4.2017 v Želízích 

 

Přítomni:  O. Cihelna st., O. Cihelna ml., V. Král,, J. Kunzo, J. Klicpera, J. Guttenberg, V. Strnad,  

M. Strnad, R. Cajthaml, M. Hnilica, R. Mikuláš, Z. Hubka, 

 

Omluveni: P. Henke, V. Heinninger, M. Mach, P. Pavelka, K. Berndt, J. Šťastný, M. Havlík,  

J. Franz 

 

Program schůze: 

1. Vladislav „Pštros“ Strnad se po dlouholeté činnosti vzdal správcovské činnosti a byl 

jmenován předsedou OVK O. Cihelnou do funkce historik-poradce OVK Dubské skály. 

Předseda vyjádřil poděkování za mnohaletou činnost nejen v oblasti správcovství skal, 

ale i v oblasti publicistické a doufá, že v publicistické činnosti bude pokračovat i nadále. 

V. Strnadovi byl předán věcný dar s pískovcovým motivem. 

2. Na podnět Jakuba Klicpery byl v omluvené nepřítomnosti navržen do naší vrcholové 

komise nový člen Jan Švanda, OVK odsouhlasila jeho přijetí, tímto ho vítáme v našich 

řadách.  

3. Dosavadní oblasti spravované V. Strnadem (XIII. Skály u Dolní Zimoře, X. Skály u 

Osinalic) byly po domluvě převzaty takto:  

X. Skály u Osinalic bude spravovat Jakub Klicpera.  

XIII. Skály u Dolní Zimořem bude spravovat nový člen Jan Švanda,  

4. Pro další oblasti - XX. Skály u Úštěka, XXII. Skály v Měsíčním údolí, XXIII. Skály na 

Vlhošti a Stříbrném vrchu, (podoblast Skály na Stříbrném vrchu) v současné době 

spravované Z. Hubkou se bude hledat nový správce. Z. Hubka zůstane ve funkci správce 

skal až do okamžiku zajištění náhrady. Bude nutné do budoucna oblasti, které zůstanou 

bez správce rozdělit mezi stávající správce nebo najít nové správce. Otto Cihelna byl 

pověřen hledáním nových správců ovšem s ohledem na omezené možnosti. 

5. Na návrh nezúčastněného člena Jakuba France byla prostřednictvím Otty Cihelny  

předložena vrcholová knížka, takto by snad mohla vypadat? Tento bod probereme ještě 

jednou na příštím zasedání. Původně Jakub navrhoval sjednocení vzhledu nových 

vrcholových knih (převládající nedostatky: chybějící správce oblasti a jeho kontaktní 

informace, chybějící autoři cest za jménem cesty). 

6. Žádost o obnovení prvovýstupů na Vlhošti poslána prostřednictvím sekretariátu ČHS 

(Božena Valentová) na AOPK dne 5.4.2017. Bylo zahájeno správní řízení v této 

záležitosti. Termín zákonné lhůty pro oznámení výsledku je 60 dnů ode dne doručení. 

Výsledek toho řízení zašle všem správcům po jeho obdržení Otto C., chce to čas. 

7. V několika předešlých zápisech se objevuje návrh na hlášení zamýšlených prvovýstupů 

správcům před jejich realizací, tento bod nebyl nikdy zpracován a zanesen do našich 

místních pravidel pro Dubské skály. Navrhuji projednání na příštím zasedání OVK. 

8. Termín příští schůze je 11.11.2017 v Mělníku u Jirky Guttenberga ve firmě Stavební 

společnost Guttenberg, s.r.o , Na pískách 596. Bude možné použít dataprojektor pro 

vizualizaci nových skalních objektů na mapkách v průvodci – předseda prosí správce o 

přípravu. 

 

Zapsal J. Klicpera 

dne 29. dubna 2017 

 

Příloha: fotografie od Pštrosáka z 1. schůze OVK z 23. února 1991 pod Pustou věží na Rači. 



 


